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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till finansminister Magdalena Andersson (S)

2015/16:962 Löntagarfonder

En arbetsgrupp inom Stockholms arbetarekommun med flera namnkunniga 
socialdemokrater, till exempel socialförsäkringsminister Annika Strandhäll, 
förordar i en nysläppt rapport en så kallad ekonomisk demokrati. De vill öka de 
anställdas inflytande i näringslivet, och i första hand handlar det om att 
stimulera fram fler löntagarägda företag. 

Bland annat vill arbetarekommunen undersöka om det går att premiera 
löntagarägda företag i upphandlingar.

Eftersom arbetsgruppen också vill ha en nationell lagstiftning på området, 
vilket skulle påverka näringslivet och företagare som har anställda, är frågan 
om huruvida regeringen avser att gå vidare med detta förslag högst relevant. 

Men anledning av ovanstående vill jag fråga finansminister Magdalena 
Andersson följande: 

 

Avser finansministern att gå vidare med förslaget om löntagarägda företag? 

………………………………………

Lars-Arne Staxäng (M)

Från Riksdagsförvaltningen
2016-03-11
Besvaras senast
2016-03-23 kl. 12.00
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Överlämnas enligt uppdrag

Anders Norin


